

## SPECIAL PROMOTION 5 DAYS 4 NIGHTS BANGKOK - PATTAYA (FULL BOARD)



Floating Market



Temple Of Dawn



Coral Island

### Itinerary:-

#### Day 01 - Kuala Lumpur - Bangkok (Dinner)

Assemble at the airport for your flight departure to Bangkok. Upon arrival, you will meet our representative guide and transfer to your hotel. Evening dinner at local restaurant after dinner visit Four Face God Statue.

到达机场后进航班出发到曼谷。抵达后，你将跟我们导游并转移到您的酒店。晚宴在地方餐厅吃过晚饭后访问四个面神雕像

#### Day 02 - Bangkok - Pattaya (Breakfast / Lunch / Dinner)

Morning after breakfast at hotel enjoy boat ride along Chaophaya River to visit the floating market and Temple of Dawn after lunch transfer to Pattaya on the way visit tigers and the biggest crocodile farm in the world see crocodile show, pig race, pig calculating, then transfer to Pattaya check in to hotel evening dinner.

**(Alcazar or Tiffany show can be arrange on passenger own expense)**

上午早餐后酒店享受行船河沿线 Chaophaya 游览浮动市场和黎明寺午餐后转移到帕塔亚访问的道路上最大的老虎和鳄鱼农场在世界上看到鳄鱼，猪赛跑，猪计算，然后将其转移帕塔亚酒店晚宴。

(Alcazar or Tiffany show 可以安排乘客自费)

#### Day 03 - Pattaya Day Tour (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast an early morning excursion by speed boat to Koh Larn, Famed Coral Island where you will be able to enjoy the Water-Sports, Snorkeling, Parasailing, Jet Ski, Banana Boat, and go Under Water for a Sea Walker also swimming, after lunch visit to Nong-Nooch Village to see cultural shows, like Thai Classic and Folk Dance, Thai Martial Arts, Thai Boxing, Sword Fighting, Elephant at work plus beautiful garden with plenty of plant and flower also visit Laser Buddha Temple and Bee Farm evening dinner.

早餐后清晨游览以 KohLarn 驰名珊瑚岛，您将能够享受水上活动，潜水，海滩，玩水上摩托，香蕉船，并前往水下海上沃克还游泳，午餐后访问农 Nooch 村看到的文化表演，如泰国精英赛和民间舞蹈，泰国武术，泰拳，剑战斗，大象在美丽的花园里工作，加上大量的植物和花卉还访问激光佛寺和养蜂场晚宴。

#### Day 04 - Pattaya - Bangkok (Breakfast / Lunch / Dinner)

Morning after breakfast at hotel transfer to Bangkok for lunch in Bangkok afternoon visit Silk and Gems Factor, Leather Product Factory, Snake Farm and do some shopping at MBK shopping complex evening dinner and check-in to hotel.

早上在酒店早餐后转移到曼谷，在曼谷举行的午餐下午参观丝绸和宝石因子，皮革制品厂，蛇场和在 MBK 购物到晚上共进晚餐，并入住酒店。

#### Day 05 - Bangkok - Kuala Lumpur (Breakfast)

Morning after breakfast free until the time go to Bangkok International Airport for your departure with fond memories of good time in Thailand.

上午早餐后自由的时间，直到去曼谷国际机场的离境与美好的回忆在泰国。

Agensi Pelancongan Extremevac Sdn Bhd

(KKKP 5675)

52 A-2 Jalan Metro Pudu,  
Fraser Business Park Off Jalan Yew,  
55100 Kuala Lumpur

Tel : 03 - 9222 6020 / 6021

Fax: 03 - 9222 6023